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           O B E C  K R U Č O V, Kručov 60, 090 32  Miňovce 

 

 

                                    Z Á P I S N I C A 

 
Z 4 riadneho  zasadnutia Obecného zastupiteľstva Kručov, konaného dňa 28.06.2024 

o 18,00 hod v kancelárií Obecného úradu 

 

Prítomní: Starostka obce Mgr. Anna Kertisová 

                 Poslanci:  Mgr. Helena Vargová,  Peter Kavalec, Ján Štefanik, Jana Babejová 

                 Anna  Štefaniková                

                 Hlavný kontrolór obce: Milan Groško- ospravedlnený 

 

Program:  

1. Otvorenie. 

2. Voľba zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie.  

3. Zamedzenie vytvárania čiernych skládok  

4. Záverečný účet obce za rok 2023  

5. Diskusia. 

6. Návrh a schválenie uznesenia. 

7. Záver. 

 

Rokovanie:  

K bodu č.1. Otvorenie. 

Starostka obce otvorila 4. riadne zasadnutie OZ v roku 2024. Konštatovala, že sú 

prítomní     všetci piati  poslanci OZ a zasadnutie je uznášania schopné. Prezenčná listina tvorí 

prílohu tejto zápisnice. Predložila prítomným program zasadnutia. Poslanci OZ predložený 

návrh programu schválili. 

Hlasovanie: za 5 (Ján Štefanik, Anna Štefaniková, Peter Kavalec, Mgr. Anna Vargová, Jana 

Babejová) – zdržali sa 0 – proti 0 

K bodu č.2. Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice a návrhovej komisie. 

Starostka obce podala návrh na voľbu zapisovateľa. Poslanci navrhli za zapisovateľku Mgr. 

Annu Kertisovú a overovateľov zápisnice p.  Jána Štefánika a p Petra Kavalca. Predložený 

návrh poslanci Obecného zastupiteľstva jednomyseľne schválili. 

Hlasovanie: za 5 (Ján Štefanik, Anna Štefaniková, Peter Kavalec, Mgr. Anna Vargová, Jana 

Babejová) – zdržali sa 0 – proti 0 

K bodu č. 3. Zamedzenie vytvárania čiernych skládok  

Starostka obce informovala, že bola upozornená Okresný úradom životného prostredia 

Stropkov  na vytváranie čiernych skládok. Zvolala preto stretnutie s predsedom DP Lomné Ing. 

Danielom Lechmanom  a rozhodli sa danú situáciu poriešiť. Predseda DP navrhol, že on 

vybuduje rampu k starým maštaliam, aby niektorí občania nesypali smeti a odpad, na 

nepovolené miesta. Povolení vstup budú mať iba vlastníci lesa a pozemkov. Obec umiestni 3 

tabule s upozornením „Zákaz sypania smetí“ a „ Priestor monitorovaní záznamom“ 

k rampe, smerom dole od domu p. Chudého a taktiež k rázcestiu k poľovníckej chate. Následne 

starostka obce upozorní  rozhlasom všetkých občanov s týmto obmedzením.     

K bodu č. 4. Záverečný účet obce za rok 2023. 

Starostka obce predložila Návrh Záverečného účtu obce Kručov za rok 2022. Návrh obdŕžali 

všetci poslanci v písomnej podobe. Hospodárenie obce za rok 2023 skončilo prebytkom vo 

výške 1 545,60 €. Celkové príjmy bez finančných operácií dosiahli sumu 76 723,41 € 
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a výdavky sumu 75 177,81€. Súčasťou Návrhu Záverečného účtu je aj návrh uznesenia na 

rozdelenie prebytku hospodárenia za rok 2023. Obecné zastupiteľstvo návrh schválilo. Hlavný 

kontrolór predložil Stanovisko k návrhu Záverečného účtu obce Kručov za rok 2023. Preto, že 

obec splnila všetky zákonmi stanovené podmienky pri spracovaní záverečného účtu obce 

odporúča schváliť prerokovanie Záverečného účtu obce za rok 2023 bez výhrad. Obecné 

zastupiteľstvo Návrh Záverečného účtu obce Kručov za rok 2023 schválilo bez výhrad. 

Hlasovanie: za 5 (Mgr. Helena Vargová,  Peter Kavalec, Ján Štefanik, Jana Babejová 

Anna  Štefaniková)  – zdržali sa 0 – proti 0 

K bodu č. 5. Diskusia. 

Starostka obce a poslanci Obecného zastupiteľstva schvaľujú, aby sa športový deň obce 

uskutočnil, tak ako v minulom roku – 5.7.2024, kedy je štátny sviatok Cyrila a Metoda. 

Športové súťaže a občerstvenie na úrovni minulého roku. Pre deti bude pripravený skákací hrad 

– Maša a medveď.  

Pani poslankyňa Jana Babejová navrhuje na žiadosť občanov výlet do Szarospataku na 

kúpalisko. Poslanci určili termín cez týždeň, kedy je tam menej ľudí, len je potrebné sa 

dohodnúť s p. Semančíkom, kedy je voľný autobus a zistiť záujem ľudí s Kručova, prípadne 

s Lomného.  

Hlasovanie: za 5 (Ján Štefanik, Anna Štefaniková, Peter Kavalec, Mgr. Anna Vargová, Jana 

Babejová) – zdržali sa 0 – proti 0 

Poslanci taktiež poukazujú na dieru v ceste pri p. Martinovi Capovi. Starostka ich informovala, 

že v najbližšom čase asi po prázdninách, keďže skončila prejazdnosť cesty II/556 kamiónmi, 

by sa mala táto situácia v spolupráci s SSC Bardejov a Prešov poriešiť.  

Obecné zastupiteľstvo zobralo informáciu na vedomie. 

K bodu č. 6.  Schválenie návrhu na uznesenie /viď prílohu/.  

Poslanci OZ predložený návrh uznesenia jednomyseľne schválili.  

Hlasovanie: za 5 (Ján Štefanik, Anna Štefaniková, Peter Kavalec, Mgr. Anna Vargová, Jana 

Babejová) – zdržali sa 0 – proti 0 

K bodu č. 7. Záver. 

Po schválení návrhu na uznesenie starostka obce rokovanie Obecného zastupiteľstva ukončila 

o 19,30 hodine. 

 

 

 

Mgr. Anna Kertisová 

           starostka obce 

 

 

 

 

 

   ....................................                      ....................................        ..................................... 

       Milan   Groško                                 Anna  Štefaniková                 Jana  Babejová   

         zapisovateľ                                            overovateľ                         overovateľ 

 


